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ODVOZ TŘÍDĚNÉHO ODPADU 
 

Tříděný odpad je odvážen pracovníky Obce Světlá Hora v těchto dnech: 

pondělí        4. července 2016            27. týden 

pondělí        18. července 2016                    29. týden 
PROVOZNÍ DOBA SBĚRNÉHO DVORA  

PO-PÁ        6:00—14:30 hod 

SO              9:00—11:00 hod 
 

ODVOZ KOMUNÁLNÍHO ODPADU TS BRUNTÁL 
 

Komunální odpad - popelnice - budou vyvezeny v těchto dnech: 

  středa      6. července 2016      27. týden 

  středa     20. července  2016      29. týden 

 

 
Dne 1.9.2016 od 13:00 do 15:00 hod v zasedací místnosti obecního úřadu 

bude poskytovat poradenskou činnost Městský úřad Bruntál, odbor 

sociálních věcí. Bližší informace Vám podá Olga Plesníková, sociální pracovník 

MěÚ Bruntál,  tel.: 554 706 159. 
 

Oznámení občanům 
 

Provozní doba KNIHOVNY        Úterý od 15.00 hod do 18.00 hod.  
 

ORDINACE PRAKTICKÉ LÉKAŘKY  MUDr. Naděžda 

Ryšánková  
 

Světlá Hora: každý čtvrtek od 13.00 do 15.00  

Bruntál:    den  Odběry, EKG    ordinace  

Telefon.: 554 725 473  Pondělí 7,00 - 8,00    8,00 - 11,30 

Mob.: 606 792 754  Úterý                  -   13,00 - 16,30 

          St, Čt, Pá      7,00 - 8,00          8,00 - 11,30 
 

ORDINACE ZUBNÍ LÉKAŘKY MUDr. Božena Marková 
 

ORDINACE SVĚTLÁ HORA Tel. 554 737 007: 

 pondělí    8.00 – 15.00    

 úterý    8.00 – 15.00   

 středa    8.00 – 14.00    

 čtvrtek   8.00 – 14.00   

   pátek    8.00 – 12.00  
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Informace obecního úřaduInformace obecního úřadu   
 

 

 

V. Vojtíšek           starosta obce                 554 773 151 

M. Nováková účetní obce                           554 773 153 

M. Marková         podatelna, matrika, ověřování                         554 773 150 

J. Vodrážková      pokladna, bytové hospodářství                        554 773 157 

     R. Soroková      evidence obyvatel, pohledávky,  

                                    sociální služby, správa majetku                      554 773 152                              

 Ing. J. Kukučka   výstavba, živ.prostředí, pozemky, czechpoint  554 773 155 

Ing. L. Školoud lesník       734 326 507 

Z. Šamaj  pracovník obce     731 187 210 

 www.svetlahora.cz e-mail: svetlahora@svetlahora.cz   

 

Úřední hodiny OÚ 
Pondělí                7:00-11:30      12:00-16:30 

Středa                7:00-11:30      12:00-16:30  
 

Pracovní doba OÚ 
Pondělí                7:00-11:30      12:00-16:30  

Úterý                   7:00-11:30      12:00-15:00 

Středa                  7:00-11:30      12:00-16:30 

Čtvrtek                7:00-11:30      12:00-15:00 

Pátek                   7:00-11:30      12:00-14:30 

 

PROVOZNÍ DOBA POŠTY ve Světlé Hoře , tel. 554737212 
Pondělí                8:00-11:00      14:00-17:00  

Úterý                   8:00-12:00      13:00-15:00 

Středa                  8:00-11:00      14:00-17:00  

Čtvrtek                8:00-11:00      14:00-17:00  

Pátek                   8:00-12:00      13:00-15:00 

 

DŮLEŽITÁ TELEFONNÍ ČÍSLA 

Policie ČR       158  

Záchranná služba      155  

Hasiči        150 

Jednotné evropské číslo tísňového volání:   112  

Zdravotnické informační centrum  553 777 777 - Tato služba je k dispozici 

24 hod. denně, a mj. dostanete odpověď k lékařské pohotovostní službě, ale i případné 

odborné zdravotnické rady 

http://cs.wikipedia.org/wiki/Evropa
http://cs.wikipedia.org/wiki/Telefonn%C3%AD_%C4%8D%C3%ADslo
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Slovo starosty 
Vážení spoluobčané,  

Červen je již tradičně ve znamení příprav na Dostihový den. Nejinak tomu bylo 

i letos. Zajišťujeme organizaci, úpravy areálu, sháníme sponzory apod. Letošní 

ročník je poprvé bez účasti zástupců stáje Wrbna. Pan Dr. Olehla se již 

osamostatnil a je tedy společně s naší obcí spolupořadatelem Dostihového dne.  

Při této příležitosti vás všechny na tuto nejvýznamnější akci celého roku 

srdečně zvu! 

V červnu jsme se zapojili i do dvou mezinárodních sportovních akcí. Průjezd 

cyklistů při „Závodu míru“ někteří zaregistrovali jen díky hudební kulise 

místního rozhlasu. O to aktivněji se především žáci naší školy zapojili do „Běhu 

míru“. Skupina našich dětí se připojila k domácím i zahraničním účastníkům a 

doprovodila je od radnice ve Světlé až do Andělské Hory. Tam potom děti se 

sportovci besedovaly a všichni společně podpořili myšlenku sportu i 

celosvětového míru. Děkuji pekárně firmy Jantar Bruntál, s.r.o. za poskytnutí 

občerstvení pro sportovce.  

V průběhu července by měla být zahájena rekonstrukce zahrady naší MŠ. 

Dojde k osazení několika herních prvků podle představ a přání dětí i učitelek. 

Děti se tak konečně dočkají vytoužených „hraček“. Původní herní prvky (kovové 

průlezky, houpačky…) musely být již pro své stáří a nebezpečnost demontovány. 

V minulém čísle jsem upozorňoval na problémy se zaléváním na hřbitově. 

Studna je stále poloprázdná, vody je málo. Proběhlo však již jednání 

s hydrogeologem o možnosti vyvrtání nové studny ve spodní části hřbitova. O 

postupu vás budu informovat. 

Na radnici se pravidelně scházejí členové přípravného výboru k výročí vzniku 

obce (750 let oslavíme v roce 2017). Již na Dostihovém dni chceme 

návštěvníkům rozdávat první propagační materiály. Na nich bude poprvé 

zveřejněno i logo oslav, které vzejde ze soutěže. Porota bude vybírat vítězný 

návrh již 1. července. 

Přeji vám příjemnou dovolenou! 

        Václav Vojtíšek, starosta obce 

Výpis z usnesení ze 12. zasedání Zastupitelstva obce Světlá Hora 

 konaného dne 6. 6. 2016 

 

Zastupitelstvo obce schválilo:  

 prodeje pozemků v k.ú. Stará Voda v Jeseníkách, Světlá ve Slezsku a 
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Dětřichovice 

 záměr na prodej pozemku parc.č. 75/4 travní porost o výměře 263 m2 

odděleného z pozemku parc.č. 75/4 o výměře 552 m2 v k.ú. Světlá ve 

Slezsku 

  záměr na prodej pozemků parc.č. 158/12 travní porost o výměře 665 m2 a 

parc.č. 158/13 travní porost o výměře 523 m2 vše  v k.ú. Suchá Rudná 

 odkoupení pozemků v k.ú. Podlesí pod Pradědem do majetku obce (pro 

plánovanou opravu cesty) 

 uzavření veřejnoprávní smlouvy s Tělovýchovnou jednotou Světlá Hora, 

Světlá 422, 793 31 Světlá Hora, na poskytnutí dotace ve výši 150. 000,-Kč 

z rozpočtu obce Světlá Hora na rok 2016 a pověřuje starostu Václava 

Vojtíška jejím podpisem 

 závěrečný účet obce Světlá Hora za rok 2015 a souhlasí s celoročním 

hospodařením, a to bez výhrad účetní závěrku obce Světlá Hora za rok 2015 

 

Zastupitelstvo obce vzalo na vědomí:  

 zprávu o činnosti rady obce za období od 7. 3. 2016 do 6. 6. 2016 

 zápis ze zasedání finančního výboru ze dne 23. 5. 2016 

  zápis ze zasedání kontrolního výboru ze dne 23. 5. 201 

 vyúčtování stavebních akcí v obci za rok 2015 

 ústní zprávu starosty o zahájení příprav výročí 750 let obce Světlá Hora 

v roce 2017 

 

Celé znění usnesení zastupitelstva obce, upravené v souladu se zákonem č. 

101/2000 Sb. o ochraně osobních údajů, najdete na webových stránkách obce 

http://www. svetlahora.cz/obecní úřad/ usnesení zastupitelstva obce 

Originály usnesení rady obce jsou uloženy na Obci (přízemí, M. Marková) a je 

do nich možno nahlížet, pořizovat si výpisy nebo jejich kopie, a to v úřední dny 

(pondělí, středa) od 7. 00 do 16. 30 hod.       

  

M. Marková, Obec Světlá Hora 

 

Nové variabilní symboly k platbám přes účet 

Od 1. 1. 2016 má každý poplatník vygenerován nový variabilní symbol 

pro veškeré poplatky, které hradí na účet obce Světlá Hora. Jedná se o 

poplatky za komunální odpad, poplatek za pejsky, nájmy bytů i 

nebytových prostor, pronájem pozemků i hrobových míst. Tato 

informace je důležitá pro ty, kteří zasílají své platby přes účet. Jestliže 
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použijete jiný než nový v.s. nebude vaše platba rozpoznána a je možné, že se 

vám vrátí zpátky. Prosíme tedy všechny, kteří posílají peníze bankovním 

převodem, aby se včas informovali u p. Radky Sorokové na tel. čísle 

554 773 152, případně na emailové adrese sorokova@svetlahora.cz.  

Hlášení místního rozhlasu 

Od 22. 6. 2016 se u nás zavedla další novinka. Hlášení 

místního rozhlasu si nyní můžete poslechnout i na 

webových stránkách obce v sekci „ HLÁŠENÍ 

MÍSTNÍHO ROZHLASU“. K informacím o dění v obci 

se tak dostanou i ti občané, kteří rozhlas neslyší z technických důvodů nebo se 

v době hlášení zdržují mimo obec.  

Radka Soroková 

VOLBY DO ZASTUPITELSTEV KRAJŮ A 1/3 SENÁTU PARLAMENTU 

ČR  

KONANÉ VE DNECH 7. a 8. října 2016 

 (případné II. kolo voleb do 1/3 Senátu 14. a 15. října 2016 

INFORMACE K VOLIČSKÝM PRŮKAZŮM 

 

Volič, který se nebude v době voleb zdržovat ve volebním okrsku v místě svého 

trvalého pobytu, může hlasovat také na voličský průkaz, o který musí požádat na 

obecním úřadě v místě svého trvalého pobytu. 

 

Žádost o voličský průkaz lze ve Světlé Hoře podat:  

 v listinné podobě osobně – Obecní úřad Světlá Hora (přízemí, M. Marková) 

 v listinné podobě opatřené úředně ověřeným podpisem voliče zasláním 

prostřednictvím České pošty (ověřený podpis žadatele zákon vyžaduje 

proto, aby byl volič, který o vydání voličského průkazu žádá, chráněn před 

zneužitím tohoto institutu)  

 v elektronické podobě podepsané uznávaným elektronickým podpisem 

(svetlahora@svetlahora.cz) 

 v elektronické podobě zaslané prostřednictvím datové schránky (ID datové 

schránky obce je 8ycba46) 

 

Žádost v listinné a elektronické podobě musí být příslušnému obecnímu úřadu 

doručena nejpozději 30. září 2016, osobně do okamžiku uzavření 

mailto:sorokova@svetlahora.cz


Strana 7 

ČERVENEC 2016 

 

 

stálého seznamu voličů - tj. do 5. října 2016 do 16. 00 hodin. 

Formulář žádosti o vydání voličského průkazu naleznete na webových 

stránkách obce  http://www.svetlahora.cz/volby nebo si jej můžete vyzvednout 

na obecním úřadě (přízemí, M. Marková). 

 

Obecní úřad voličský, předá osobně voliči nebo osobě, která se prokáže plnou mocí 

s ověřeným podpisem voliče žádajícího o vydání voličského průkazu, anebo jej 

voliči zašle na jím uvedenou adresu na území České republiky do vlastních rukou 

nebo doručuje-li do zahraničí, zašle jej voliči na jím uvedenou adresu. Pro volby do 

krajských zastupitelstev je možné vydat voličský průkaz ihned, pro volby do 1/3 

Senátu nejdříve 22. září 2016. Při ztrátě nebo odcizení voličského průkazu nelze 

vydat duplikát! 

 

Upozornění: 

 

PRO VOLBY DO KRAJSKÝCH ZASTUPITELSTEV:  

NA VOLIČSKÝ PRŮKAZ LZE HLASOVAT VE VOLEBNÍM OKRSKU 

SPADAJÍCÍM DO ÚZEMNÍHO OBVODU KRAJE, KDE JSOU VOLBY 

VYHLÁŠENY A V JEHOŽ VOLEBNÍM OBVODU JE VOLIČ PŘIHLÁŠEN 

K TRVALÉMU POBYTU (tj. u nás v rámci Moravskoslezského kraje) 

 

PRO VOLBY DO 1/3 SENÁTU:  

NA VOLIČSKÝ PRŮKAZ LZE HLASOVAT POUZE V RÁMCI 

VOLEBNÍHO OBVODU, KDE JSOU VOLBY DO 1/3 SENÁTU 

VYHLÁŠENY A V JEHOŽ VOLEBNÍM OBVODU JE VOLIČ PŘIHLÁŠEN 

K TRVALÉMU POBYTU (tj. u nás ve volebním obvodu č. 64 Bruntál) 

 

V případě, že volič výslovně nepožádá pouze o voličský průkaz pro konkrétní kolo 

voleb do 1/3 Senátu, obecní úřad mu vydá voličský průkaz pro obě kola voleb, 

každý průkaz se vydává samostatně. Požádat o vydání voličského průkazu v době 

mezi I. a II. kolem voleb do 1/3 Senátu je možné pouze osobně. Obecní úřad může 

v této době vydávat voličské průkazy nejpozději do 2 dnů před prvním dnem 

hlasování, tj. do 12. října 2016 do 16.00 hod.  

Kompletní informace k volbám, které jsou průběžně aktualizovány, lze nalézt na 

webových stránkách Ministerstva vnitra http:/www.mvcr.cz/volby.  

 M. Marková, obecní úřad 

 

 

http://www.svetlahora.cz/volby
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Příspěvky zastupitelů 
Publikováno bez korektur a zásahů redakční rady. Vyjadřují jen názory 

pisatele. 

 

                              REKAPITULACE NĚKTERÝCH ČINNOSTÍ "OPOZICE" 

Rádi bychom nyní - na výzvu některých občanů - v polovině roku předložili rekapitulaci 

naší činnosti v ZO 

NEZODPOVĚDNOST A ANONYMITA "NĚKOMU" VYHOVUJE. 

1. Navrhli jsme (2x), aby se na zastupitelstvu obce (ZO) hlasování jednotlivých zastupitelů 

evidovalo. NEPŘIJATO. Asi je pro někoho výhodné nenést osobní zodpovědnost za 

rozhodnutí a schovávat se za zastupitelstvo, což nekoresponduje se složeným slibem 

zastupitele po volbách, 

2. Navrhli jsme (2x), aby rada obce (RO) měla vymezeno, o jakých prostředcích může 

rozhodovat při provádění změn v rozpočtu obce, který schvaluje ZO. NEPŘIJATO. Proto 

RO může neomezeně manipulovat s obecními prostředky, což podle nás odporuje zákonu, 

na což jsme obec upozornili. 

3. Navrhli jsme, aby na webových stránkách byly zveřejňovány podrobné informace o 

dotacích, včetně vyúčtovaní, aby byly jasné příjmy a výdaje (samozřejmě s ohledem na 

ochranu os. údajů), aby se zamezilo takové přestřelce, jako u odměn v za pořádání akcí pro 

občany. NEPŘIJATO. Nadále to bude tajné. 

PROČ STAROSTA NEPLNÍ USNESENÍ ZO? 

Naše návrhy přijaté ZO a uložené starostovi k vyřízení: 

1. Před 16 měsíci ZO uložilo starostovi projednat s osadními výbory, zda a kde chtějí 

jednotlivé místní části (MČ) investovat aspoň finanční prostředky získané v MČ z daně 

z nemovitosti a z prodeje pozemků. NESPLNĚNO. 

2. Před 8 měsíci ZO uložilo starostovi vypracovat směrnici o ochranných pomůckách.  

NESPLNĚNO. 

3. Před 8 měsíci bylo uloženo starostovi zpracování Strategického plánu (práce maximálně 

na 1 měsíc), bez něhož nelze čerpat některé investiční dotace.  NESPLNĚNO.  Pouze bylo 

sděleno, že je v přípravě. 

PŘEDLOŽILI JSME 

1. V materiálech k rozpočtu z 11/2014 a 02/2015 jsme písemně navrhovali každoročně 

přijímat minimálně 10 našich občanů z pracovního úřadu (VPP), což koaliční většina 

v únoru 2015 odmítla. Ale letos už bylo schváleno přijetí 9 lidí, což nás těší a 

představujeme si i více zaměstnaných VPP. Starosta ve svém "slovu" napsal, že je rád 

pochvalnými připomínkami od občanů k práci VPP, kdyby byl náš návrh přijat dříve, mohli 

být občané zaměstnáváni už od roku 2015 a mohlo by být pracovních míst víc i pochval. 

2. Podali jsme návrh na zaměstnání 2 pracovníků na obci, kteří s pomocí VPP by 

prováděli drobné opravy chodníků, nemovitostí atd., což by bylo podle našich propočtů 

hospodárné pro obec. I přes běžný zamítaný postup našich návrhů, nás těší, že byl přijat 
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aspoň Jirka Náplava k podobné činnosti.  

3. Prosadili jsme usnesení, aby pracovníci měli nárok na ochranné pomůcky. Jsme 

přesvědčeni, jestliže zákonem jsou zaměstnancům stanovená práva, tak je máme 

prosazovat. Usnesení bylo přijato, i když při projednávání starosta řekl: „ beru na sebe, že 

obec nevydává svým zaměstnancům pracovní pomůcky“.  

ZÁVĚREM JEŠTĚ SLOVO K DOTACÍM.  

Jejich nečerpáním je obec ochuzována. Nemůžeme souhlasit se starostou, který řekl, „bez 

dotací se udělá víc a efektivněji než s dotacemi“! Podle našich propočtů obec jen za roky 

2011 – 2014 přišla nejméně o 12 mil korun. Před rokem byl ve Zpravodaji článek Ing. 

Konopky, který jako ředitel školy byl vyhlášen tím, že dokázal díky dotacím vybudovat 

jednu z nejlépe vybavených škol a nelze ho tedy podezírat, že by se v problematice 

nevyznal. V článku srovnal čerpání dotací naší obce s okolními. Zatímco třeba Rudná p. 

P získala 20400 Kč dotací na 1 obyvatele, u nás to bylo jen 1400 Kč! A k tomu slouží 

ještě připomenout, že i o jedinou naši významnější investiční dotaci (na opravu cesty v 

Podlesí) se zasloužil Ing. Konopka. Jsou to otřesné údaje, nad kterými by se měli občané 

vážně zamyslet. Samozřejmě, že se získáváním dotací je spousta práce, ale pokud někdo 

upřednostní obecní zájmy před osobními (za což je koneckonců taky placen), tak si na to 

ten čas najít musí! Proto jsme navrhli usnesení, že obec bude investovat do majetku 

obce pouze s využitím dotací, což bylo přijato jen jako podmínka „pokud možno“. 

I díky našemu tlaku se ale situace zlepšila. V roce 2015 obec získala na zateplení, na 

pěstební činnost u lesů, či na pořízení majetku dotace přes 4,5 mil Kč, z čehož jasně 

vyplývá, že bylo značně nehospodárné (ale pro vedení obce určitě pohodlné) zastávat 

názor, že bez dotací bude obec vypadat lépe. Je škoda, že se začaly dotace čerpat až nyní, 

když od roku 2014 je jejich získávání omezeno. I přes určitý pokrok ale nejsme spokojeni. 

Např. staronoví představitelé obce ve volebním roce 2014 konečně vybudovali dětské 

hřiště, což je chvályhodné a v souladu s naším programem, za nehoráznost ale 

považujeme, že bez dotací a v ceně přes 600 tisíc korun! Zeptejte se v okolních obcích, 

kde mají vybudované dětské, ale i víceúčelové hřiště, kolik je to stálo z obecního rozpočtu. 

I tady jsme přišli o další nejméně půlmilion (= např. popelnice zdarma pro občany /

důchodce/ na 2 roky). A proti takovému "hospodaření" budeme i v menšině nadále 

bojovat. 

Toto sdělení vyjadřuje názory a odpovědi na zveřejněné články zastupitelů Pavla Skály a 

Aloise Šimčíka. 

 

Vážení čtenáři,  

redakční rada zpravodaje mne vyzvala k reakci na článek p. Šimčíka, ve kterém 

jsem jmenován i citován. Proto této možnosti využívám a chci některé věci 

objasnit ze svého pohledu.  

1. Jmenovité hlasování – o návrhu p. Šimčíka bylo demokraticky hlasováno, 

zastupitelé tento návrh většinou hlasů nepodpořili. Mně osobně více vadí to, 

když se někteří zastupitelé alibisticky zdrží hlasování, případně všechny 

„cizí“ návrhy zavrhují.  
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2. Vymezení práv rady obce. Rada dosud neudělala žádný nehospodárný krok. 

Vycházíme ze zkušeností okolních obcí a z doporučení právníků. 

3. Údaje na obecním webu. Všechny údaje zveřejňujeme, samozřejmě nic 

není tajné, veškerá dokumentace je na radnici k dispozici, všechny projekty 

se zúčtovávají poskytovateli dotací, jsou předmětem kontroly – u nás bez 

potíží.  

 

Proč starosta neplní usnesení? 

1. Projednal jsem se dvěma osadními výbory navržený způsob rozdělování 

financí. Nemůžu souhlasit se způsobem, který je nerealizovatelný, jedna 

radnice musí mít jeden rozpočet.  

2. Směrnice o ochranných pomůckách: momentálně je zadáno zpracování 

tohoto materiálu, je uzavřena nová smlouva se smluvním lékařem a byly 

podniknuty i další kroky. I zde se však musíme chovat hospodárně.  

3. Strategický plán: je v návrhu hotový (zpracovala externí firma), čekáme na 

společné projednání materiálu, který bude následně předložen 

zastupitelstvu. 

 

K bodu „Předložili jsme“: 

1. Pracovníci veřejně prospěšných prací (VPP). Každým rokem u nás pracuje 

cca 7 lidí. Podmínky úřadu práce nejsou jednoduché (např. nesmíme 

zaměstnat opakovaně pracovníka, byť se nám osvědčil), smlouvu musíme 

sepsat na 1 rok, kvalitní pracovník se těžko vybírá… 

2. Opět nepřesná informace. Obec má 3 kmenové zaměstnance, kteří 

provádějí opravy apod. Pan Náplava je zaměstnán na „VPP“.  

3. Kmenoví pracovníci dostávali ochranné pomůcky vždycky, tak jako nyní, 

je to podle kategorií prací a s tím spojených rizik. Pracovník VPP dostane 

např. jen rukavice, pracovník obce, který obsluhuje motorovou pilu, má 

nárok na kompletní vybavení ochrannými pomůckami. 

 

Slovo k dotacím: 

1. Není mi jasno, u které výzvy jsme mohli udělat více pro to, abychom dotaci 

obdrželi. Některé výzvy jsou určeny jen pro obce do určitého počtu 

obyvatel apod. Srovnávat nesrovnatelné nejde – některé obce čerpaly 

dotace z programů, do kterých jsme se zapojit nemohli. Zde je potřeba ne 

jen obecně kritizovat, ale uvést konkrétní příklady. Menší obce v okolí 

čerpaly např. z dotací pro obce do 500 obyvatel a dosáhly tak na 

víceúčelové hřiště a další. My jsme žádat ani nemohli. Uvedu opakovaně 

konkrétní příklad: projekt na zateplení MŠ počítal s náklady ve výši cca 

4.000.000,- Kč. Podíl obce by činil přibližně 50%. My jsme školku bez 
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zapojení se do tohoto projektu zateplili (sice ve třech etapách – střecha, 2x 

okna) za přibližně 1 milion Kč. Z toho je jasné, že ne vždy je dotace 

výhodná (možná pro stavební firmu). Obec se přece musí chovat 

hospodárně! 

2. V práci zastupitelstva nikdy nerozhoduje jeden člověk, vždy se jedná o 

kolektivní rozhodnutí. Je tedy těžké vyzdvihovat zásluhy jednotlivců. 

Jeden člověk není schopen ani dotaci zajistit… 

3. Připisování si zásluh za nynější získání dotací je pouze opět neznalost této 

problematiky. Vše závisí na tom, jaké dotace jsou vypsány, jak rozhodne 

nejméně 8 zastupitelů.  

4. Nepravdivá je informace o omezení dotací. Nyní se rozběhlo další 

programovací období, záleží však vždy na podmínkách konkrétní výzvy. 

5. Vybudování dětského a víceúčelového hřiště – ano, je to nehorázné, ale 

nehorázná je neznalost problému. V době, kdy jsme dětské hřiště 

budovali, byly podány žádosti o dotaci na dětské hřiště v MŠ. Dle pravidel 

nemohla obec obdržet dotaci na dvě akce z jedné výzvy. Pro vybudování 

víceúčelového hřiště bylo nutno nejdříve schválit nový Územní plán. To 

se podařilo až těsně před koncem roku 2015. Nyní čekáme už jen na 

stavební povolení. 

Těším se na dobu, kdy bude méně slov a více činů… 

        Václav Vojtíšek, starosta obce 

Příspěvky místních spolků a sdružení 

 
Světelská pohoda  
Ani o prázdninách se nepřeruší pořádání kurzu keramiky, protože pravidelní 

návštěvníci se stále zdokonalují a jejich výrobky jsou 

stále dokonalejší a nápaditější. V červenci se sejdou 

v přístavbě MŠ v pátek 22. 7. od 17 hodin. Možná se 

najdou  i  noví  zájemci,  třeba  přijede  na  prázdniny 

návštěva a vy jí najdete zajímavý program nebo v době 

dovolené dostanete chuť něco nového vyzkoušet apod. 

– kurzy jsou tady pro všechny. Již několik roků je 

pravidelně každý měsíc vede Monika Vilímcová, za 

což jí patří upřímné poděkování s přáním, aby stejně 

obětavě vydržela i v dalších letech. 
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Světlohorské vaření kotlíkového guláše 
V sobotu 4. 6. proběhl ve Světlé Hoře 

již 8. ročník této úspěšné akce, kde si 

týmy zasoutěžily o cenu děda Praděda. 

Petr  Pataki,  jako hlavní organizátor, 

objednal  krásné  počasí.  Hned  brzy 

ráno se začaly sjíždět první týmy, aby 

si  vybraly  nejlepší  místo  u 

Světlohorského rybníka, kde se soutěž 

konala. A udělaly dobře, protože do 9 

hodin byl už rybník obsazený dalšími 

skupinkami  soutěžících.  Nakonec  se  jich  sešlo 

neuvěřitelných 17, stejně jako loni.  Některé  týmy 

byly účastníky i v předchozích letech, ale přibylo i 

několik nových kuchařů. Mimo domácích přijelo 

mnoho týmů i z Bruntálu,  okolních vesnic a asi 

nejdál  to  měli  reprezentanti  obce  Droždín  (pod 

Svatým Kopečkem u Olomouce). Většina týmů měla 

s sebou nejen věci na vaření vlastního guláše, ale 

spoustu  dalších  lahůdek,  jako  chlebíčky, 

jednohubky, koláčky a dokonce i domácí upečený 

chleba.  Také jejich doprovodný program byl pestrý, 

stejně jako jejich oblečení. Prostě, bylo se na co 

dívat, obdivovat, ochutnávat a poslouchat.  

 Problémy pak  měla  porota,  protože  vybrat 

z takového množství nejlepší guláš, nebylo snadné. 

Proto  se  tentokrát  vybralo  7 

porotců,  z  nichž  dva  byli 

profesionální  kuchaři.  Každý 

porotce  měl  možnost  obodovat 

vzorek od 1 do 10 bodů, takže si 

myslíme,  že  hodnocení  bylo 

objektivní.  Nejlepší  tři  týmy  si 

odnášely  hodnotné  dárkové 

balíčky,  a  protože  se  všichni 

snažili, pozornost ve formě nějaké 

lahvinky dostali  všichni.  Kdo to 

nezkusil, těžko může posoudit, ale 
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udělat dobrý guláš v kotlíku, 

na  dřevě, v  přírodě, je  něco 

úplně  jiného,  než  doma  na 

indukční  elektřině,  se  všemi 

vymoženostmi  moderní 

kuchyně. Kdo nevěří, může si 

to vyzkoušet příští rok při 9. 

ročníku  vaření  kotlíkového 

guláše o cenu děda Praděda, 

který tam samozřejmě byl také, 

včetně vodníka s vodnicí. 

Organizátoři 

 

 

Mladí hasiči 
Mezinárodní soutěž o pohár Visegradu 2016 

  Dne 14. 5. 2016 jsme se zučastníli mezinárodní soutěže v Havířově. Kde startovaly 

družstva České, Slovenské a Polské republiky. Soutěžilo se ve třech disciplínách, a to 

uzlová štafeta, štafeta požárních dvojic a štafeta 4x 60 m. Starší žáci (Marie Metelková, 

Martina Beranová, Klára Maňasová, Adriana Přikrylová, Terezia Jurmanová) obsadili 8. 

místo z 15 družstev. Mladší žáci (Martina Nekorancová, Daniel Jurman, Nikolas Dang, 

Kateřina Taranzová, Eliška Černobílová) vybojovali pěkné 6. místo z 13 družstev. Zde to 

mohlo byt lepší, škoda neplatného pokusu ve štafetě 4x60 m. 

  Na soutěž jsme jeli už v pátek vlakem do Karviné, kde jsme měli zajištěné bezplatné 

ubytovaní, stravu a dopravu až do neděle. (sponzorský dar SDH Karviná – Ráj). Zde se 

o nás postarali hasiči SDH KARVINÁ – RÁJ. Hlavně velitel Miroslav Orság a p. Marcela 

Orságová. Děkujeme za prima vikend. 
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Pohárové soutěže Mladých hasiču 

  Po ukončení letošního ročníku hry 

Plamen, ve které obsadili naši mladší žáci 2. 

místo a starší žáci 3. místo, začaly soutěže 

Hasičské ligy mládeže, kam je zařazeno 

celkem 11 soutěží od května do září 2016.  

  První soutěží byla pohárová soutěž ve 

Svobodných Heřmanicích, kde startovalo 

v sobotu 28. 5. 2016 sedm družstev starších 

žáků a tři družstva mladších žáků. Starší žáci 

(Klára Maňasová, Eliška Bezová, Martina Beranová, Robert Svoboda, Nikola 

Jurmanová, Tereza Hudcová, Veronika Králová), mile překvapili a časem 19,7  

celou soutěž vyhráli. Mladší žáci (Martina Nekorancová, Adam Harazin, 

Nikolas Dang, Vacláv Bolf, Ondřej Soroka, Eliška Černobílová, Tereza Želinská) 

obsadili 3. místo. Děkujeme za dopravu p. Denise Dang. 

O týden později v sobotu 4. května se obě družstva zúčastnila soutěže 

v Krnově. Zde obsadilo mladší družstvo (Martina a Petr Nekorancovi, Kateřina 

Taranzová, Nikolas Dang, Daniel Jurman, Ondřej Soroka, Adam Harazin) 2. 

místo za vítězným družstvem ze Zátoru. Starší žáci (Simona Šusterová, Martina 

Beranová, Eliška Bezová, Terezia Jurmanová, Veronika Králová, Tereza 

Vaváková, Tereza Hudcová) nezopakovali výkon ze Svobodných Heřmanic a 

časem 38,25 obsadili 3. místo za Moravským Kočovem a Svobodnými 

Heřmanicemi. 

 Další soutěž čeká žáky 25. 6. 2016 v Osoblaze a v červenci soutěže v Zátoru a 

Holčovicích. 

 

Zpestřením přípravy 

žáků na pohárové 

soutěže byl v sobotu 

11. 6. 2016 Dětský 

den, který pro děti 

připravil Sbor 

dobrovolných hasičů. 

Přestože průběhu dne 

nepřálo příliš počasí, 

připravili hasiči pro 

všechny pestrý 

program drobných 

soutěží a her, ukázek 

techniky a ukázky 
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činnosti mladých hasičů. Ve štafetě požárních dvojic se ukázali naši nejmladší, 

děti 3 – 5 let (Ninuška, Kačenka, Ladík, Kryšpínek a motat jim pomáhala Baruška 

Želinská). Na závěr odpoledne se všechny děti vyřádily v červnové „sněhové 

nadílce“. Připravená pěna jistě všechny potěšila. 

Velice děkujeme všem sponzorům, kteří nám pomohli finančně zaštítit dětský 

den. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zdeněk Hudec, Martina Orságová 
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Základní škola v Andělské Hoře informuje 

 
 

 
 

Měsíc červen byl ve znamení závěrečného „boje“ našich žáků o získání co 

možná nejlepších známek na vysvědčení a také ve znamení školních výletů. 

Školní rok 2015/2016 se nám pomalu chýlí ke konci, proto bych ho za sebe rád 

shrnul:  

Všechny třídy se stejně jako v minulém školním roce vzdělávaly podle našeho 

Školního vzdělávacího programu, který nám schválila Česká školní inspekce 

v měsíci březnu 2014. 

Nelze ani vyjmenovat všechny aktivity, které jsme v tomto školním roce 

uskutečnili. Kromě účasti našich žáků ve florbalových turnajích v rámci škol 

okresu a okresního přeboru škol v šachu, jsme měli ve škole spoustu besídek na 1. 

i 2. stupni. Uvítali jsme několik zajímavých hostů, např. sokolníky, uměleckého 

řezbáře, zástupce Hasičů a Policie ČR. Nelze opomenout historickou exkurzi do 

Vídně, kterou organizovala paní učitelka Mgr. Lenka Bartoňková. Kolega Jiří 

Bujnoch zorganizoval tradiční zájmové aktivity: drakiádu, kuličkiádu a především 

podzimní, vánoční a velikonoční Mistrovství v šachu. Paní učitelky prvního 

stupně věnovaly velké úsilí tomu, aby pobyt dětem ve škole zpříjemnily (např. 

odpoledne pro děti a rodiče, spaní ve škole apod.). Rovněž vyučující druhého 

stupně svým přístupem k dalším aktivitám, mezi které patřil kupříkladu zdařilý 

dětský karneval a povedená Školní akademie, zpestřili běžnou školní výuku.  

Spolupracovali jsme s organizací AZ-HELP, která si pro všechny třídy naší 

školy připravila intervenční program prevence rizikového chování. Spolupráci 

s touto organizací považuji za velmi přínosnou.  

Zapojili jsme se také do řady projektů, přičemž za jeden z nejúspěšnější lze 

považovat projekt Výzva č. 57, díky které se nám podařilo vybavit naši školní 

dílnu kvalitním nářadím, které bude sloužit potřebám žáků nejen v pracovních 

činnostech, ale i v dílenském kroužku. Dalším přínosným projektem byly „Šachy 

do škol“. Jako jedna z devíti škol v Moravskoslezském kraji jsme se zapojili do 

tohoto projektu. Královskou hru vyučujeme v rámci matematiky v 6. - 9. ročníku. 

Cílem projektu není výchova šachových mistrů, ale nabídnout dětem již v raném 

věku možnost, aby pomocí hry všestranně rozvíjely své mentální schopnosti, 
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které se jim budou hodit nejen během školní docházky, ale i v dalším životě. 

Tradičně jsme se také zapojili do řady aktivit v ekologické oblasti (Zlatý list, 

projekt Žáby). Co se týče sportovní stránky, i v tomto školním roce se téměř 

všichni žáci zapojili do 2. ročníku Sazka olympijského víceboje a nově začali 

plnit disciplíny Odznaku všestrannosti olympijských vítězů. Ve spolupráci s OÚ 

ve Světlé hoře vznikl pilotní sportovní projekt s názvem „Světlohorský šestiboj“, 

jehož cílem je rozpohybovat nejen naše žáky, ale i širokou veřejnost v okolí. Od 

září 2016 bude tento projekt částečně pozměněn a pod novým názvem 

„Světlohorský desetiboj“ budou moci naši žáci, jejich rodiče i kamarádi každý 

měsíc od září do června soutěžit v různých disciplínách. Každý měsíc se bude 

konat jedna disciplína. 

Na podzim loňského roku jsme se rozhodli pustit do projektu „Obnova školní 

zahrady“. Naším cílem je zušlechtit venkovní prostory u školy tak, aby je mohli 

žáci využívat nejen v rámci výuky, ale i ke sportovním aktivitám na čerstvém 

vzduchu. Jsme si vědomi časové i finanční náročnosti tohoto projektu, ale 

s pomocí našich žáků a Města Andělská Hora věříme, že se nám podaří 

vybudovat krásné zázemí, za které se naše škola nebude muset stydět. 

Ke konci školního roku hodláme pořídit do kmenových tříd na 2. stupni ZŠ 

novější školní lavice a židle, protože většina současného školního nábytku již 

neodpovídá hygienickým předpisům.  

Nezapomněli jsme ani na naše nejmenší děti. Velmi nás těší, že v průběhu léta 

2016 proběhne obnova dětského hřiště v Mateřské škole ve Světlé Hoře. 

Doufáme, že se bude hřiště v „novém kabátu“ dětem líbit a budou ho hojně 

využívat. 

Závěrem bych chtěl poděkovat všem pracovníkům školy a školky – pedagogům 

i nepedagogům, za zdárný průběh končícího školního roku, dále všem rodičům a 

dětem. Velký dík patří i zřizovateli naší školy, zaměstnancům Města Andělská 

Hora a OÚ Světlá Hora, kteří se školou během školního roku spolupracovali. 

Vážím si bezproblémové komunikace s pány starosty Miroslavem Novotným a 

Václavem Vojtíškem. Za jejich přístup, ochotu a podporu naší školy jim velmi 

děkuji a doufám, že tato výborná spolupráce bude pokračovat nadále. 

Přeji všem příjemné a pohodové prázdniny a hodně úspěchů v novém školním 

roce 2016/2017.  

Ing. Radek Peňáz, ředitel školy  
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PEACE RUN 2016 

Peace Run, čili „Mírový běh“ je nejdelší štafetový běh s hořící pochodní přes 

více než 140 zemí světa, který založil atlet, filozof a umělec Sri Chinmoy (1931-

2007). Posláním běhu je vytvářet a šířit atmosféru přátelství, míru, porozumění. 

Současně překonávat hranice mezi lidmi nejrůznějších národů, přesvědčení a 

hranice v nás samotných. Je inspirací k hledání toho, co ve skutečnosti vyjadřuje 

slovo “mír”, jak jej může každý z nás v běžném životě naplňovat a co nás 

spojuje. Toto symbolizuje Mírová pochodeň. Mezinárodní tým běžců ji nese a 

předává všem, kteří se chtějí k této myšlence připojit. V letošním roce vedla 

trasa i přes Českou republiku a zároveň běžci zavítali do „našich končin“. 

Základní škola v Andělské Hoře u této významné akce nemohla chybět. 15 žáků 

z VI. – IX. A běželo po boku běžců Mírového běhu společně se starostou obce 

Světlá Hora a ředitelem školy do Andělské Hory, kde si mezinárodní tým 

připravil pro všechny žáky 1. a 2. Stupně ZŠ nádherný program, ve kterém se 

představili běžci z různých koutů světa, např. z Nového Zélandu, Cookových 

ostrovů, Íránu, Srbska, Chorvatska, Anglie, Ukrajiny, Ruska, Rumunska, ale i ze 

sousedního Slovenska. Všichni žáci včetně pedagogů si předávali mírovou 

pochodeň a absolvovali různé soutěže. Po ukončení besedy a rozloučení se 

s běžci vyprovodila skupina žáků ZŠ štafetu ke sjezdovce Annaberg.  

Fotografie z této krásné akce může shlédnout na školních webových 

stránkách nebo na  http://www.peacerun.org/cz/ . 

http://www.peacerun.org/cz/
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 Prázdninový provoz školských zařízení v Andělské Hoře 

Andělskohorská školní jídelna i školní družina budou uzavřeny celý červenec i 

větší část srpna, pravidelný provoz kanceláře školní jídelny pro platby stravného 

začne v pondělí 22. srpna 2016.  

A snad ještě poslední informace k závěru prázdnin: nový školní rok začíná ve 

čtvrtek 1. září 2016 slavnostním zahájením v 8:00 hodin v areálu školy. Na první 

školní den kromě přivítání prvňáčků připravujeme také fotografování všech dětí! 

Ing. Radek Peňáz 

 

 

Zprávy ze školní meteorologické stanice 

Období: 21. 5. – 20. 6. 2016 

 
Název stanice: Andělská Hora     Nadmořská výška: 675 m n. m.   

Zeměpisná šířka: 50° 06' s. š.        Zeměpisná délka: 17° 24' v. d. 

 

 

 

 

 

 

 

Ve sledovaném měsíci jsme prožívali vesměs stabilní počasí. Teploty se 

pohybovaly až na pár výjimek v rozpětí 10 °C až 20 °C. Během měsíce pršelo 

málokdy, za to v deštivých dnech vydatně. V červnu déšť místy doprovázely i 

kroupy. Největrnější dny byly v květnu. 

 

 

 

 

 

Naměřené hodnoty meteorologických veličin v období 
21. 5. – 20. 6. 2016 

  datum hodnota 

Nejnižší naměřená teplota  (°C) 7. 6. 5,7 

Nejvyšší naměřená teplota  (°C) 23. 5. 25 

Nejvyšší úhrn srážek              (mm) 29. 5. 35,5 

Nejvyšší rychlost větru       (m/s) 25. 5. 11,1 
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Průběh teplot (°C):                                   Úhrny srážek (mm): 

 

 

 

Rychlost větru (m/s): 

 

 

 

Eva Kyšová 

 

Mateřská škola ve Světlé Hoře 
 

Teplé počasí přeje hrám na školní zahradě. I když již všichni 

čekáme a těšíme se na zrekonstruovanou zahradu plnou nových 

a zajímavých herních prvků, přesto jsme využívali míče, pískoviště, koloběžky, 

odrážedla, křídy i švihadla k veselým a zábavným hrám. 

 V pondělí 6. 6. 2016 přijela do naší MŠ Policie. Ne, nebojte se, ve školičce je vše 

v pořádku. Využili jsme nabídku p. Poláška, který přijel se svou kolegyní, aby dětem 

povyprávěli o nebezpečích, která na ně mohou čekat v době volna a prázdnin a 

obdaroval je také malým dárkem. Tímto děkujeme za vstřícnost a těšíme se na další 

spolupráci. 

 Na závěr roku jsme se připravovali na naši největší akci – ROZLOUČENÍ S 

PŘEDŠKOLÁKY. V letošním roce si pro nás předškoláčci připravili svou „malou 

maturitu“ jako pohádkové bytosti s milými básničkami. Poté jsme děti symbolicky 

předali paní učitelce, která bude mít prvňáčky, s pasováním, šerpami, rozlučkovým 

listem a malým dárkem. Následně nás čekal hudebně zábavný program KOLOTOČ 

BLÁZNIVIN plný soutěží, písniček, kouzel a triků, který nám všem zpestřil příjemné 

odpoledne. Čekal nás také tolik žádaný koník, na kterém jsme se mohli povozit, opečené 

klobásky, prima zmrzlina a spousta dobrého cukroví, které napekly maminky 

předškoláčků společně s pracovnicemi školky. Děkujeme paní Michaele Sedláčkové, 

která svým štědrým sponzorským darem pomohla zvládnout finance, které doprovázely 

tuto akci, dále p. Záchovi za sponzorský dar Agrozatu – Světlá Hora, p. Černotovi, 
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který se staral o dobře připravené občerstvení pro naše bříška. Dále patří poděkování p. 

Lempochnerové za vstřícnou nabídku poníka a Veronice Olehlové za opětovnou a 

obětavou pomoc na této akci MŠ. Také patří dík kamarádům z 8. třídy ZŠ, kteří nám s 

přípravami přišli pomoci a v neposlední řadě p. Šamajovi a pracovníkům obce, kteří 

zahradu na akci připravili. Všem ještě jednou srdečně děkujeme. 

 

DŮLEŽITÉ UPOZORNĚNÍ!!! 

 Mateřská škola bude v době hlavních prázdnin uzavřena od 4. července do 

21. srpna.  Omezený provoz (jedno oddělení) bude zahájen 22. srpna pro děti 

rodičů, kteří projevili potřebu docházky o prázdninách. Běžný provoz pro všechny 

děti bude zahájen ve čtvrtek 1. září 2016. 

 Informační schůzka MŠ ve Světlé Hoře pro rodiče dětí stávajících i nově 

přihlášených proběhne v přístavbě MŠ 30. 8. 2016 v 16.00 hodin. Rodiče budou 

informování o organizaci školního roku 2016/17, o připravovaných akcích, 

platbách aj. 

 

 Všem dětem i jejich rodičům přeje kolektiv MŠ ve Světlé Hoře klidné, veselé a 

odpočinkové prázdniny. 

     Michaela Horáková 

     zástupce ředitele pro MŠ 

 

Milí občané obce Světlá Hora, 

Možná se už k Vám doneslo, že mé působení v této farnosti se schýlilo 

k závěru a jsem poslán do jiné farnosti – do Bohuslavic u Hlučína. 

Když jsem před osmi lety dostal dekret, který obsahoval vyslání do této 

farnosti, nevěděl jsem, do jakého prostředí jsem poslán, jak to tady vypadá a 

co mne zde čeká. Teď mohu říct, že jsem zde prožil osm krásný let, že jsem tady byl 

moc rád a že zde nechávám kus svého srdce. 

Měli jsme s mnohými možnost potkat se při různých příležitostech a jsem vděčný za 

každou chvíli, kdy jsem se mohl s kýmkoli z Vás potkat. Chci poděkovat každému za 

vše, čím jste pro mne byli. 

Při té příležitosti chci poděkovat také obci Světlá Hora v čele s panem starostou za 

veškerou podporu a spolupráci. Odcházím sice jinam, ale určitě se sem rád budu vracet 

(minimálně na lyže to bude nutné, protože Bohuslavice jsou na rovině J). 

Pokud by mne chtěl kdokoli z Vás kontaktovat, můžete využít nejlépe 

email marek.zukowski@seznam.cz. A pokud bude příležitost, budu rád, když se třeba 

někde uvidíme. 

Ať Vám dobrý Bůh žehná! 

  

P. Mgr. Marek Žukowski, farář 

 

 

mailto:marek.zukowski@seznam.cz
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Inzerce 
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Vzpomínáme…. 
 

Dne 5. 7. 2016 uplyne 10 smutných let od chvíle, kdy nás 

navždy opustila milovaná sestra, maminka, babička a prababička 

paní 

Edeltraud Hudcová. 

Vzpomínají a nikdy nezapomenou sestra Herta, dcera Valtraud  

a synové Petr, Zdeněk, Vlastimil a Jaroslav.  
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Společenská rubrika 
Blahopřejeme občanům, kteří v měsíci červeneci 

oslaví svá životní jubilea 
 

86 let - Pavlína Pospíšilová, Světlá 
85 let - Ladislav Pacelt, Světlá 
84 let - Jozef Babiš, Světlá 
82 let - Magdalena Procházková, Světlá 
79 let - Emilie Hrbáčková, Světlá 
75 let - Miroslava Judiaková, Světlá 
71 let - Zdeněk Hopjan, Světlá 
71 let - Ludmila Kakáčová, Světlá 
65 let - Helena Vokřápová, Suchá Rudná 
65 let - Ladislav Konopka, Podlesí 
 

Řekli si své ANO…. 
 

 
Kaple Nejsvětější Trojice v Suché Rudné :  
Vladimír Výmola a Kateřina Jasinská oba  Dolní Životice 
Karel Zapalač a Tereza Filipová oba Bruntál 
Daniel Bartoň ze Starého Města a Lucie Kopřivová z Brna 
 
Obřadní síň Obecního úřadu ve Světlé Hoře 
Petr Václavík a Věra Horváthová oba Světlá 
Miroslav Oravec a Zdeňka Pražáková oba Bruntál 
 

 
Navždy odešli…. 

Marcela Papoušková,Světlá  
Stanislav Zajíček, Světlá 

František Novotný, Světlá 

 
 

 
 

 Copyright © Obec Světlá Hora, 2016. 

Evidováno jako periodický tisk územního samosprávného celku pod 

číslem MK ČR E 10598. 

Vyšlo 1. července 2016 v nákladu 660 výtisků. Vychází měsíčně.  

Uzávěrka dalšího čísla je v pondělí 25.7.2016 v 15:00.  

Schůzka redakční rady je 25.7.2016 v 15.30 hod. 

Graficky zpracovala Radka Soroková 

Veškerá placená inzerce je redakčně neupravena. 
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